Создано: 29 December, 2025, 15:13

## Баланина Дарья, "Стихи. Посвящение Сергею Есенину" Послан Баланина Дарья Андреевна - 21.12.2013 23:26

Баланина Дарья 9 класс МОУ "Гимназия г. Раменское" Московской области учитель Гусева Людмила Владимировна

Sergei Esenin

Sergei Esenin is our lyrical poet. He is our literature silhouette. He was born in December. And we still do him remember.

He wrote about our nature... We hear about him at the lecture... He was a talented man. And we love him again and again.

He told about the love to the Motherland, He told about the love to Woman. He told about his Mum, He told about a deckhand's love...

There are many books about him: He travelled a lot. His wife was his Queen. And his poems never were short...

We read your poems today, Sergei Esenin! Sergei Esenin, we adore your poems nowadays! You are far away from us. But we love you very much!

http://www.tea4er.ru/images/fbfiles/files/Sergei\_Esenin\_3\_2.zip

## Баланина Дарья, "Стихи. Посвящение Сергею Есенину" Послан Гусева Людмила Владимировна - 22.12.2013 01:00

My congrats! You've managed to present so much of Esenin's life & poetry in rather a short poem. It's both expressive & impressive.

Wish success.

## Форум - Сообщество учителей английского языка Tea4er.ru Создано: 29 December, 2025, 15:13

Баланина Дарья, "Стихи. Посвящение Сергею Есенину"  Послан Гатовская Диана Алексеевна - 28.01.2014 22:09
Thank you for your work, but I think the structure of the poem is too simple but I wish you Good luck!
Баланина Дарья, "Стихи. Посвящение Сергею Есенину" Послан Мукашева Инна Викторовна - 25.03.2014 20:42
Well read and sounds like a poem. Good job!